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»Z uspešno končano akcijo za prerazporedi-
tev stanovanjsko-komunalnega dinarja, katere-
ga del bo sedaj namenjen tudi gradnji primarnih
tt omrežij, smo izbojevali pomembno bitko,« je
na 9. zasedanju skupščine Območne SIS za ptt
promet Ljubljana, ki je bila 17. aprila, poudaril
njen predsednik Lojze Skok, ko je našteval
težave pri financiranju srednjeročnega progra-
ma razvoja ptt dejavnosti na Ijubljanskem ob-
močju. Bitka je torej dobljena, ne pa tudi vojna,
bi lahko nadaljevali v tem slogu, kajti še vedno
je vprašljivo financiranje zadnjega leta tekočega
srednjeročnega plana. Podatki iz rebalansa in-
vesticijskega plana PTT podjetja Ljubljana za
leto 1980 namreč kažejo, da je več kot 600
milijonov dinarjev zaenkrat še nezagotovljenih,
pa tudi sicer je bil konec lanskega leta izpad
združenih sredstev uporabnikov kar šestdese-
todstoten. Zadnji podatek je še posebej zgovo-
ren, saj so združena sredstva uporabnikov pred-
stavljala 32 odstotkov celotne finančne kon-
strukcije petletnega programa razvoja ptt de-
javnosti. Če naj bo celotni srednjeročni plan
uresničen osemdesetodstotno, kakor so zahte-
vali delegati skupščine na enem prejšnjih zase-
danj, bo potrebno manjkajoča sredstva zbrati
tako ali drugače. Zato je aprilsko zasedanje
skupščine izzvenelo kot poziv in zahteva vsem
organizacijam združenega dela, ki še niso pod-

pisale samoupravnega sporazuma o financiranju
razvoja ptt dejavnosti, naj k sporazumu čimprej
pristopijo. V občini Ljubljana Vič-Rudnik je
sporazum podpisalo 57 odstotkov vseh delovnih
organizacij, kar je v primerjavi z, recimo, obči-
no Bežigrad (94%) ali Šiško (80%) precej nizek
odstotek. Delegati skupščine so si bili edini, da
je za razvoj ptt prometa odgovorna širša druž-
bena skupnost, saj Ijubljanska ptt delovna orga-
nizacija sama ne bo mogla nadoknaditi zaosta-
janj iz prejšnjih let.

Območna SIS za ptt promet Ljubljana bo v
kratkem poslala vsem občinskim skupščinam na
območju, ki ga pokriva PTT podjetje Ljubljana,
spiske vseh delovnih organizacij, ki še nisopod-
pisale omenjenega sporazuma, tako da bodo
lahko izvršni sveti skupščin ustrezno ukrepali,
predstavniki SIS in PTT podjetja pa bodo nada-
ljevali z razgovori v občinah in krajevnih skup-
nostih. Tudi to so sklenili na zadnjem zasedanju
skupščine in hkrati pozdravili sklepe Izvršnega
sveta SML, ki zadevajo usklajen razvoj ljub-
ljanskega gospodarstva in ptt dejavnosti, ki bi
utegnila v nasprotnem primeru postati cokla v
razvoju Ljubljane in njene okolice. Ob koncu
zasedanja je skupščina O SIS za ptt promet
obravnavala predlog o povišanju cene gradnje,
vključitve in preselitve naročniškega telefona
ter predlog o povečanju cen nekaterih drugih
ptt storitev, ki sodijo v republiško pristojnost. Z
obema predlogoma so se delegati skupščine stri-
njali. Cena novega telefonskega priključka naj
bi se tako povečala za 12 odstotkov, kar pome-
ni, da bo zanj potrebno odšteti 5560 dinarjev,
seveda pa tudi prispevek za razširjeno repro-
dukcijo v višini 7500 dinarjev, ki se steka nepo-
sredno na žiro račun SIS za ptt promet in velja
do konca tega leta.
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